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Referat 1/24 

Dato/tid: Onsdag 14. februar -   Sted:  Idrettens Hus kl.17 

 
 
Navn 

Tilstede 
(alle) 

For 
fall 

 
   Merknad  

Dag Jarle Aksnes, leder  X  stemmerett 

Siren Preto, nestleder   X  stemmerett 

Geir Iden, styremedlem X   stemmerett 

Trond Erik Mikkelsen, styremedlem X   stemmerett 

Linda Arnesen, styremedlem   X  Meldt forfall 

Vidar Steine, styremedlem X    stemmerett 

Janne Gro Nyheim Rasmussen X    stemmerett 

Atle Houg Ringheim X  Meldt forfall  

Anushiya Steek  X   stemmerett 

Erlend Sunde X   

Camilla H Farestveit, vararepresentant x  Tiltrådte kl.18 

Kolfinna Magnusdottir, vararepresentant 

 

X   

Kent Trieu Nguyen, ungdoms vararepresentant X 

 

stemmerett 

Roar Andersen og Anders Hovden X  adm.  

(Sandrino er i fars permisjon) 

Sak 1/24 Godkjenning av styrereferat 7/2023, saksliste og innkalling 1/24 

   (Referatet var utsendt på mail den 15. januar) 
 

Vedtak:  Styret godkjente referat 7/23 og innkalling samt saksliste 1/24. 

Sak 2/24 Forslag til Møteplan frem til Årsmøte 

 

Følgende ble godkjent: 

- Møte 2/24         onsdag 3. april (rett over påsken) kl.17 

- Årsmøte torsdag den 6. juni 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 3/24 Spillemiddelsøknader 2024 – priorotering av innkomne søknader 

  (mottatt 16. januar 2024 fra saksbehandler, Ronny Lockert) 

 
Følgende uttalelse som styret fikk på mail den 14. februar, blir ettersendt: 

 
«Viser til mottatt oversikt (16. januar 2024) over aktuelle anlegg til å bli omfattet av spillemiddelordningen til anlegg for 2024 fra 
Bergen kommune der man ber om Idrettsrådets uttalelse. 
 
Idrettsrådet i Bergen har i styremøte 1/24, den 14. Februar sluttet seg til de prioriteringer som er oppført.» 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 4/24 Regnskap 23 og forslag til budsjett 2024 - status 

 

Det er til syvende og sist opp til Årsmøte å vedta/godkjenne regnskapet og vårt budsjett for 2024,  

Adm. leder ble i forrige styremøte bedt om å fremlegge et budsjett forslag i dette møtet 

Revisor hadde sendt et regnskap med et overskudd på kr 883081,- 

I grove trekk ble overskuddet krympet ved at vi ikke tok administrasjonsinntekter fra de ulike prosjektene våre  

 

Budsjettet ble utvidet med økte kostnader ifm lønn og sosiale utgifter ifm avgang daglig leder som kan fordre at vi 

må ha inn en ny daglig leder som en periode kan jobbe paralellt 
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samt flytte kostnader, samt at vi rundet opp LAM midler til kr 1. mill 

 

Vedtak:  Styret godkjente foreløpig regnskap og budsjett  

 

I tråd med nevnte justeringene sendte adm. leder ut budsjett og regnskap den 15. februar til styret mens tallene ennå 

var ferskt i minne 

Sak 5/24  Fordeling av vintertreningstider på Krohnsminde - klage  

 

-3 fotballklubber: NyKrohnborg, Galgen og Ørnen har sendt en klage på at Baune 2 trener på Krohnsminde 

 

tidligere lignende fordelinger har vært godtatt, men når dette er blitt en klagesak denne gang har jeg (som medlem i 

Baune) erklært meg inhabil og kommer litt mellom «barken og veden» ønsker at Idrettsrådets styre avgjør hva som 

skal skje videre. 

 

Den formulerte klage «hitsettes»: 

«Vi er 3 klubber som bruker Krohnsminde, som stiller spørsmål til kapasiteten og mengden lag som får tildelt 
treningstid på den banen. Ørnen (2 seniorlag og 3 lag for barn), Ny- Krohnborg (3 seniorlag og 4 lag for 
barn/ungdom) og Galgen ( 1 seniorlag med 30+ spillere) er vi som stiller spørsmålet. I 2023 måtte vi alle vike for 
Rugby ila sesongen, og dermed blir tilbudet på banen svært mangelfullt. Når vi ser at lag som Baune 2 får tildelt 
treningstid på samme bane, lurer vi på om dette er riktig fordeling av kapasiteten. Baune 2 har sin egen 
hjemmebane med nytt anlegg på Landås, Lægdebanen. Her disponerer Baune to fulle 11`er baner og det burde 
være mulig å finne tilsvarende treningstid som Baune 2 har på Krohnsminde, på Lægdebanen. 
Ny-Krohnborg må ha barnelagene sine på Gyldenpris grunnet press på treningstid på Krohnsminde.  
Galgen og Ørnen har ingen andre alternativer, så vi ønsker at den tiden som er tilgjengelig, blir fordelt mellom de 
lagene som kun har Krohnsminde å velge i. Vi mener ikke at ingen andre skal få trene der, men vi håper at de 
lagene som har andre hjemmebaner og alternativer, får beskjed om å benytte seg av det, slik at det blir bedre 
plass til oss og rugby på Krohnsminde. 

 
Det skal være innspillsmøte til utbygging av dokken sør 10.januar. Lacrosse trenes på Møhlenpris og Krohnsminde 
(som vi vet om). Hadde det ikke vært betimelig om idrettsrådet og lacrosse klubbene gikk sammen om en bane for 
studenter og lanskje lacrosse-idretten i den nye bydelen dokken som kommer? 
-Nymark bane 5. Her er det vedtatt av bystyret og Trond Mohn har gitt penger for å ruste opp disse banene. Er det 
bedre at nye lag som kommer til heller blir sendt opp på Nymark, så kan vi som har slått oss til ro på Krohnsminde 
få utvidet trengstid på Krohnsminde. 
Håper på konstruktiv dialog om treningstider både denne gang og i fremtiden. 
Mvh  
Erlend Sandgren, Galgen, Saer Hajjar, Ørnen og Sandrino Birkeland, Ny-Krohnborg» 
 

Baune 2 består av studenter som bor sentralt og har startet opp (ca 10 år siden) trent på Krohnsminde, den gang var 

det ingen Lægdebane, 

 

På forespørsel har Baune sendt oversikt over sine treningstider. Disse hadde styret få tilsendt. Leder i Ny-

Krohnborg (som er Sandrino) kommenterer at Baune oppgir å ha treningstid kl.17-21.30, mens andre baner (bl.a. på 

Krohnsminde benytter tid fra kl.15.30-22 slik bør der ryddes plass for Baune 2 på Landås) 

 

Idrettsrådet fattet slikt vedtak:  

Baune 2 flytter til torsdag og Ørnen vil da få hel bane på onsdag slik lagene foreslo på fordelingsmøte. Så blir det 

ny fordeling som skal gjelde etter påske. Det er da godt mulig at Baune 2 må gi avkall på treninger på 

Krohnsminde (Roar A erklærte seg inhabil i saken) 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Sak 6/24 Tildelingsbrev – om 100 mill. kroner nasjonalt til idrettslags arbeid for å inkludere alle barn 

og ungdom 

 

En del av disse midlene skal vi fordele, tilsvarende hadde vi fått 125. mill. kr sommeren 2023 til samme formål 

 

I desember informerte de om at de har avsatt ytterligere 100. mill til formålet og fredag 2. februar fikk vi mail med 

informasjon (videresendt til styret samme dato). Vi skal fordele ca 4,1 mill kr. av disse. 

 

I tillegg har vi fått tildelt 2,3 mill kr fra KUD/NIF som vi årlig forvalter til inkluderingsarbeid i idrettslag. 
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Vi hadde en god og grundig behandling i sommer da vi ble enig om hvordan vi kan innrette bruk av disse pengene. 

 

Vedtak:  Vi benytter samme metode og utbetalingene blir da redusert forholdsmessig størrelse sammenlignet 

med i sommer. 

 

Anders Hovden viste oversikt på skjermen 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 7/24  Fransk – Norsk utvekslingsprogram – kan vi delta? 

 

Styret hadde fått tilsendt informasjon om et ungdomsutvekslingsprogram. Vi hadde i utg.pkt tenkt LIM prosjekt 

kunne være et greit utg.pkt, men ved nærmere ettertanke er deltagerne på LIM barn i 5 til 7 klasse som vil bli i 

yngste laget. 

 

Vedtak: Adm får fullmakt til å avgjøre om dette er aktuelt 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 8/24  Invitasjon til et Idrettsråds Cruise  

 

Informasjon om Idrettsråds cruise var utsendt. 

 

Atle H Ringheim deltar fra styret og Anders H Hovden fra adm (Sandrino Birkeland har også stilt seg til 

rådighet, men siden han fortsatt har fars permisjon når cruiset er ble dset Anders denne gang som drar) 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 9/24  Dokken  

 

Dokken er under planlegging for utbygging, medlemmer i idretten har kontaktet oss med ønske om at vi må gi 

innspill om idrettsanlegg ifm utviklingen som forventes å gi betydelig vekst av mennesker til strøket. 

 

Vi spiller inn at Idrettsrådet synes Dokken planene skal inkludere idrettsanlegg 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 10/24 Siden sist 

 

- Blomst til og møte med Trond Mohn, like etter nyttår 

- Møte med Bergen Hang og paragliderklubb 

- Møte med BIK (Anders, Roar) 

- Møter vedr. Slettebakken 

- Praktikanter fra Høyskolen i Bergen hos oss i praksis uke 8,9,10,11 og 12 

- ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 11/24 Ta patent på LIM prosjektnavn og logo 

 

Styret positiv til å patentere LIM 

 

Adm leder sjekker nærmere  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 12/24 Gunn Leiknes  

 

Gunn var den første kvinnelige leder av Idrettsrådet i Bergen. Hun gikk bort 8. februar,  

 

I tråd med sitt ønske bevilget IRB 5000 kr til Fanahytten  

 

(Dag Aksnes erklærte seg inhabil som Fana IL medlem) 

 

 

EVENTUELT 

 

Janne Gro Rasmussen, etterlyste info om Bjørnarhallen og hvor IL Bjørnar håndball skal trene når den ombygges 

 

Ifm kretstinget er lansert både Geir Iden og Linda Arnesen som kandidater fra oss til kretsstyret 

 

Referent 

 

Roar Andersen, daglig leder 

Bergen 8. februar 2024 


